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obrrd XXXVItr lcrji Rrdy Micj3kicj O3trzcaz6w

odbytcj w doiu 2E lirtoprdr 2013 rokr

Ustawowy san Rady Miejskiej 21, obeorych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecni usotawiedliwieni :

L Slawomir Odrobiriski

W obradach uczesniczyli zaproszeni goScie wedlug zslqgzonych list obecnosci.

Porzqdek obrad
L Owarcie i stwierdzenie prawomocrnSci obrad
2. Prz€dstawicnie porzqdku obrad )OO(VItr sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r s€ketarza obrad )oo<fruI sesji Rady Miejskiej
4. Przyjpcie prookolu z Xo{vII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnic4cego Rady Miejskiej o &iataniach podejmowanych

w okresie mi@zy rsjami
6. Informacja Burmistrza Miasa i Gminy z realizaqi d^nw po4'rzrdnim okresie

zwlaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskie.i
7. Intqpelacje i z8pytsnia r8dnych
8. Zapyania i wnioski przewodniczqpych rlzielnic i soltysow
9. Informacja o.ynku pracy na tcreoie Miasa i Gminy Ostrz6z6w

I 0. Podjpcie uchwd w sprawie:
a) okreSlenia maody ustalania olaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

oraz ustalenia stawki oplaty (m 54/2013)
b) okreilenia wzoru deklaracji o wl.soko6ci oplaty za gosdatowanie odpadami

komunalnyrni (ff 55/201 3)
c) sposobu i zakresr Swiadczenia urlug w zatresie odbierania odpad6w komunalnych

od wla.i:icieli nieruchomo!€i i zagospodarowania tych odpad6w (tu 5612013)
d) zatwienlzenia taryf dla zbiorowego zaopatr-zenia w wodg i zbiorowego

odprowadzaaia Sriek6w (rv 5?/2013
e) przystqpienia do spoprzqdzenia miejscowego planu zagospodarowanis przestrzennego

rejon ul. Bukowej w furz€szowie (Ilf 58/2011)
f) przystqpienia do sporzadzenia miejscowego plarru zagospoddowania przestrzenn€o

rejoo ulic: Pocztowej i Armii lGajowej w Ostrzeszowi€ (nr 59/2013)
g) przastqpienia do sporzq{zenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

rejon ul. H.Sienkiewiczs w Os!-zeszowie (nr 60/2013)
h) przystqrienia do sporzqlzenia zniany Studium uwarunkowaf i kietunkow zagospc

da.rou/aria prz€strz€ l€go Miaca i Gminy Osrzeszow dla teran6w polo2onych

w Ostrz6zowie (nf 6U2013)
i) przyst4rienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzermego

rejon ulicy Dworcowej w Ostrz€szowie (ff 62/2013)
j) prrystqlienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

rejon ulicy Stodolnej w O$rzeszowie (nf 6412013)
k) przystpierda do sporz{dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

rejon ulic: Zamkowej i Pisstowskiej (ff 63/2013)
l) przyst4pienia do sporzqdzaria miejscowego planu zsgodarcu/ania przestruennego

rejon ulic: T.Ko&:iuvki i Jana Pawla Il w Ostrzeszowie (nr 65/2013)
I l Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
12. Sprawy r6ine i informacje
13. Zakoiczenie
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Do p-hu l-qo Otwucic i ltwicrdzcnic onf,ooocpolci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obr8dy X)O(VIII s€sji Rady Miejskiej i stwierdzil, i3 sesjaj€st prswomocns

do obradowania i podejrnowania uchwd.

Do p-ktu 2-po Puc&hwicrtric oorzrdku obnd XXXVIII tdii Rtdv Micitkici
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
porzqdek obrad, kt6ry radni otrzymali z zaproszetriem na dzisiejsze obrady

Madusz Witek - Burmistrz wni6s.l o wprowEdzenie do porzqdku obrad
projektu uchwaly w spnwie przys4ienia do sporz4dzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego rejon ulic: T.KoSciuszki i Jana

Pawls Il w Ostrz6zowie (nr 65/2013) do pktu l0 Ppkt l).
Rads Miejska jednogloSnie (20 glosow ,,za') przyj€la $niesionv proje.kt uch*alv
(nt 65n013).

Ilo o-ktu }qo Wvb6r rcLrcbrzr obrrd xxxvln !G3ii Rrdv Micirtici
Przewodniczacy Rady Miejskiej zglosil kandydature ndn€go Andrzeja
Og6rkiewicza na s€kretara obnd dzisiejszej sesji. Radny Andrzej 096r-
kiewicz wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada MiejskajednogloSnie (20 glosow ,,2a") wybrala radnego Andrzeja
Og6rkiewicza s€kretarzem obnd )OO(VIU s€sji Rady Miejskiej.

Do o-ktu ,l-ro Puviccic protokol! , xxxvll !c!ii Rtdv Micilkiri
Rsdny Grzegorz Wiecek - I Wiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej
przedsawil za nieobeoego radneSo Slawomir8 OdrobinskieSo - Sek€tarza
)OO(VII s€sji wniosek o przyjecie protokotu.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,la) przyjpla doszony wniosek.
Wniosek stanowi zdqpznit do Fotokolu.

Do o-ktu 5-{o Ioforprcir Plz vodoiczrcc{o Rrdy Micitkici o dtidrDirch
oodcimormvch w okrtlic micdzv stsitmi
Rsdny Edu/rrd Sktzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
infonnacj6.
Infonucja stltlowi zdqpznik do Fotokolu.

Do o-Ltu 610 Ipformrcir Burpirtr? Mirltr i Gmipv z rcilizrcii ztdr6 w ooorzad-
trip okrtlic zvlrwczr z vvkoortrir uchwrl RtdY Miciskici
Mariusz Witek - Burmisrz przedst&wil powyzszq infiormacjq.
Infonnacja starpwi zdqpznik do pdokolu.

Do p.ktu ?-!o htcrpdrcic i 
"rpytrtrir 

ndovch
Rrdny Zbigniew l(Ejser przytoczyl tres4 pisma jakie otrrymal w sprawie
wykonarda bezpiecznego przejicia dla pieszych przez drogg krajow4 nr I I
- pismo w za\pzeniu.
Nawinzd do debsty +obcznej z udzidem Komendaota Wojewodzkiego
Policji oraz wczeSniejszej interpelacji radnego Pawh Kloski o gruntowny
remont przej6cia podziemnego pod drogn laajow{ nr I l. Prrejgcie jest

zdewastowane i niebezpieczne dla przechodni6w, wymaga nalychmiasto'
weco remontu,
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Radna lcystlna Sikora zwraca sig o poparcie og6lnopolskiej akcji cha.y-
tatywnej ,,Szl8chetna paczka" i wsp6lne ufundowanie suriAlecaej paczki
dla jednej z wielodzianych rodzin z terenu naszej gminy.

Do pktu &eo Zapvtrdr i rniGki przcrodoiczrcych dzichic i roltvs{is
Dorota Kunc - soltys wsi Pustkowie Polnoc w imieniu mieszkanc6w wsi
oraz $'lasnym podziQkowala za wykonade odcinka drogi asfaltowej
ns terenie solectwa.
Wniosla o poczynieni€ staftn budowy chodnika na odcinku od ul. Grabow-
skiej do skrzyiowania do Doruchowa - na drcdze m,149.
Mieczyslaw Medry - Przewodnicz8cy Dzielnicy m 4 zappuje jakie dzialania
podejmuje gmina, aby pom6c bezdomnym z naszego terenu.

Do p-ldu lqo Informrcir o rvoku prrcv nt tGrcnie Mi$tr i Gminy Oltrzcsz6w
Ewa Rycerska - Dyrelror Powistowego Urzgdu Pracy zlorryla powyzszA
informacjg.
Infornucja *anowi zdqpaik do prcokolu.
Radny Zbigniew I&jser zapynrje:
- ile osob zatrudnioDyoh jest na terenie strery,
- jakie wysokie bezrobocie jest wsr6d nlodziezy mieszkaj{cej na wsi.
Ewa Rycerska wyjadnila ,E dle ntodziezy przydzielemy dfuisze *a2e
i popieramy f[my, kt6re zafudniaj{ $ary$6w.
Burmistrz wyja3nil, 2r w 2Ol3 rolor firmy w screfie zarrudriaj4 121 osob.
W 2014 roku firmy planujq zatrudnienie w strefie 157 osob.
Radna Kryslyna Sikora zspytuje:
- jakie jest zapotrr€bowanie na pracownik6w (absolwentow) i jakie
zawody,

- jakich zawod6wjes bral<'
- czy nie ruleraloby czynii starari utrvorzenia w szkoalach zawodowych
brakujqcych zawodow,

- czy poszukuj4 pracy i rcjestrujq siq rencisci i emeryci.
Radny Henryk Mackanid zapyl4e czy wszyslkie oferty zglavane
do Powiatowego UrzQdu Pr8cy sq atitualne.

Ewa Rycerska odpowi edzialo, ,cl
- oferty pracy aktualizowsne sq r8z w tygodniu,
- rcjestrujemy rencist6w i emeryt6w - nie odpDwadzamy wszystkich

skladek od zarejestrowanych emryt6w i rencistow.

Do p-ktu l0-so Podiccic ||chwrlr lpnric:
a) okrtilcoir mctodv ustd.rnir ophtv ?r rGpoderowanie odoadrmi

kopuoaltrvpi orlz u3tdepir lttski ophtv (trr 5dl2013)
Paw€l Uscinowicz - Zrst€pcr Burmistrza przedstawil plojelil uchvr'8iy.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaty pod obrady sesji.
Radna Krystyna Sikora zspytuje jaki je$ wytrik katkulacji kostow,
czy propolowana stawka bQdzie wystarczaj4ca.
Burmisrrz odpowiedzial, i€:
- z przetargu wynika kwota 2.32O.W0 4 ?afuaknie ok. 100.000 d,
- nie wiemy jak sig zachowajq lzby Obrachunkowe.
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Radny Henryk Mackanii podkreilil, ze zakladalidmy ok. I 0- I 5%
nieiciqgalnosci oplaty z8 odpady komunalne przy ob€cnych cenach.
Jaka jest nieSciqgalno6d.
Burmistrz wnosi o przyjgcie zaproponowanych stawek.
Radny Ryszard Szymrnski zapytuje czyjeslEimy zobligowani, aby
zaproponowane projekty uchwal podjqi juz teraz.
Radny Zbigniew lGjser stwierdza, ze ta osatnia grupa stawekjest
dla ilojci osob w gospodarstwie domowym a nie rodzin wielodzietnych.
Winnismy pomyslei o rodzinach wielodzietnych.
Burmistrz odpowiedzial:
- uchwaty winnismy podj4c,
- przeanalizujemy jak pom6c rodzinoo wielodzietnym.
Rada Miejska l7 glosami ,,za", 3"wstrzlmuj4cy'rni"podjqla uchwalg.
Uchwala Nr XxxvlV232l2}l3staxnwi zzl4cznik do protokofu.

b) okreSlenia ly'.oru dckhncii o wylokoici opbty za eospodsrowanie
odprdami komunrltrvmi (trr 55/2013)
Pawel Uscinowicz - Zastepca Burmistr-za ptzedstawit projekt uchwaly.
Stde Komisje Rrdy Miejskiej po4ytlr/nie zaopiniowaly powy2szy
projekt pod obrady sesji.
Rada Miej ska jednoglo3nie (20 glosow .za") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XXXVIlV233lzOl3$a$owi zdqc?5|,ik do prorokob.

c) soosobu i zakr$u Swirdczatrir uslus r zrkrcaic odbieratrir
odoad6w konundlvch od wlaicicicli ricruchomoici
i ztqospod.rowrtrir tvch odold6w (nr 56/2013)
Pawel UScinowicz - ZascQpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Stde Komisje Rady Miejskiej pozytyr*nie zaopiniowaly powyzszy
projekt pod obrady sesji.
Radny Zbigniew Kajser zapytuje jak Eko-Region ocenia czy I raz
w roku wystarczy czywczenie (mycie) pojemnik6w na odpady
komunalne.
Sabina Swiniarska - Kierownik Oddzialu w &rzeszowie SDolki
Eko-Region odpowiedziala. wystarczy oraz szczegolowo omowila
mycie pojemnik6w na odpady komunalne.

Obrady sesji opuicil radny Adam Bociqga.

Radny Henryk Kajser zapytuje jakie odpady 
'Ittoima 

zawozia na SZOK
i kiedy oraz czyjest regulsmin dzialania SZOK.
ZastQpca Burmistrza odpowiedzial 2e jest r€ulamin - zamieszczony na
stronie internetowej.
Rada Miej ska jednoglo3nie (19 glosow,'za") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XxxvlM34lz0l3stzsnavr zal&znik do protokolu.

d) zrtwierdzaoi.r arrvfdh zbioroqrcro zroprtrzctrir w wodc
i zbiorowcro odprorrdrrri. Scick6w {nr 5712013)
Mariusz Witek - Burmisrz przedstawil projekt uchwaly.
Srde Komisje Rady Miejskiej pozyty'wnie zaopiniowaiy projekt
uchwaly pod obrady sesji.
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Rada Miejska 16 glosami .28", 3 ,,wstrrymujqpymi" podjels uchwalQ.
Uchwala Nr )Oo(Vlly235l2ol3stasnowi zalqgznik do protokolu.

c) przvrtlpicnir do rpoprzrdzcoir pi€ircowcso phpu
?leosoodrmwatrir ptzatrrcopclo rciotr uL Bukowci
w Osttir cazoric (nr 5Ell0l3)
Madusz Witek - Burmistrz prz€dstawil projekt uchwaty.
Stde Konisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaty pod obrady sesji.
Rada Miejska l6 glosami g',3 ,,wstrzymujrymi" podjgla uchwalq.
Uchwala Nr )<Xxvlll/236l20l3stasnowi zahgznik do protokolu.

Na obrady sesji wrocil radny Adam Bociqga.
Obrady sesji opuScil radny Grzegotz Wiec€k.

f) orzvrtroicoie do roorzedzcoie micirowcqo oLrnu
zrsorpod owrtria ptzcstrrrrpcro rcion ulis Pocztowci
i Armii Kniowci w Ortrzcszowic (nr 592013)

Madusz Witek - Burmistrz prz€dstswil projekt uchwaly.
Stde Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska 17 glosami .?:", 2 -wstrzymujqpymi" podjqla uchwalg.
Uchwala Nr )Oo(VlryI7l2ol3stasnowi zal4cznik do protokolu.

Na obrady sesji wr6cil radny Grzegorz Wigcek.

g) przwtrpicoir do spouldzarir miciscowceo phtru ?xsorDodtto.
wrnir prz6trzcpncro ]liop oL f,.Sklkicrkzr w Ortrz$?rwic
(nr 6{l/2013)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Stde Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zsopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miej ska jednogloSnie (20 glosow.za") podjqla uchwalg.
Uchwala Nr )(XXVllU238/20l3stasnowi zdqcznik do prptokofu.

h) Drzwtrpicoir do sporzrdradr rmirnv Studium uwrrupkowti
i kicrurk6r alosoodrroratria prz6trzctrncgo Mirlt! i Gminv
Ostr !?iw dlr tcrcp6w ooloroovch w (Xtrzcazowie (trr 612013l
Mariusz Witek - Burmistrz przedstswil projekt uchwaty.
Std€ Komisje Rady Miqiskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady s€sji.
Rada Miej ska jednoglo&rie (20 glosow ,la") podjela uchwale.
Uchwals Nr )OO(VlM39/20l3stasnowi zalqcznik do protokolu.

i) Darstapicpir do lpoizrdzcdt mici3coucao Dbtru zraorpodrrc-
w!trit Drz6trzdrcso rciop ulicv l,rorclqci r (Xitaa3zrric
hr 62n0l3l
Madusz Witek - Burmistrz przedstswil projekt uchwaty.
Stde Komisje Rady Miejskiej pozytyvrnie zaopiniowaly projekt
uchwaly pod obrady sesji.
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Radny Henryk Kajser zapytuje€zy jest wrysowana droga lqczapa
ul. Dworcowq z ul. Powstaic6w Wkp.
Radny Zbigniew Kajser zapytuje czyjq wlasnosd stanowi teren przed
budynkiem dworca PKP prry ul. Dworcowej.
Burmistrz wyjainil 2e projekt obejmuje tylko cz96d ul. Dworcowej
i dlatego nic ma pohczenia z ul. Powstafcow Wlkp. Teren przed
budynkiem jest wlasnoSciq PKP.
Poinformowal, ze wystqpil do PKP o roznowy w sprawie przejgcia
dworcs" ale nie otrzfmal zadnej odpowiedzi.
Rada Miej ska jednoglo6nie (20 glosow,,2a") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )OO(VIM4U2Ol3xasnowi 

"zl4czrik 
do prctokolu.

j) pzvrtrpicoir do sporradzcrir Eiciscowcqo pbtru ?ffoipodrro.
wrtrir przBtprrtrc{o rciotr dicv Stodoltrci w Osarzcsr{vic
anr 64120131
Mariusz witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytylvnie z&opiniowaly projekt
uchwaly pod obrady s€sji.
Rrda Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,y'') podjgla uchwalp.
Uchwala Nr )Oo(VlM4ll2ol3stasnowi zalqcznik do protokolu.

k) pruvstrpictrir do lpozrdzcnia picilcorcro plttru zrqospodrro-
taoit przctlzcotrclo rrio! ulic! Za[korci i Pirltowlici
(@!91!)
Mariusz Witek - Burmisfz przedstawil projekt uchwaly.
Stde Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiriowaty projekt
uchwaty pod obrady sesji.
Radny Henryk KEjser *viefd:,. 2e Gmin Zydowska wnosi o ozuko-
wanie miejsca jato bylego qn€ntarza irydowskiego.
Radny Henryk Mackanid z8pytuje c! Wzie jak nie oanakujemy
tego miejsca jako bylego cmentarza.
Radna Beata Caliiska wnosi o wykre6lenie z uzasadnienia zapisu

,,oraz wykazania funkcji podstawowej cmentamej".
Teresa Sufryd - Naczelnik Wydzidu Gospodarki Prz€strzeonej
i Ochrony Srodowiska poinformowala, ije nie mozna wykreslic
z uzasadnienia proponowanego zapisr.
Radny Zbigniew lGjser stwicrdzA z€ Crmina Zydowska chciala,
aby utrzymae pamiec po qnentaran zydowskim w tym miejsc'u..
Rada Mejska jednogloinie (20 elosow ,2") podjda uchwale.
Uchwala Nr )Oo(Vn@42l2ol3*a$ow1 zdqcznik do protokolu.

l)
rowrnir orzcltrzcoocqo ]liotr ulic TJfudciulzki i Jrtrr Prwh tr
w Ostrzclzoric (or 65/2013)
Mariusz witek - Burmistrz przedsawil projekt uchwaly.
Stde Komisje Rady Miejskiej pozytyvmie zaopiniowaty projeh
uchwaty pod obrady s€sji.
Rada Mejska 19 glosami ,ta", I ,,wstrzymuj{cymi" podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XxxVlly243/20l3stasnowi zdqcznik do protokolu.



Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 30-minutowq przerwg w obradach
(godz.nE - nu).
Po przerwie na obrady sesji nie wrocili radni: Antoni Obssdny i Ardrzej
Og6rkieiwicz. .

Do o-ktu I t-qo Odooricdzi m intcrpdrcic i zrpvh|ri.
Mariusz Witek - Burmistrz odpowisdaj4c na interpelacjel
- moa powstanie prrejscie dla pievych przez droge krajowq nr I I,
- remont przej3cia pod drogq kajowq nr I I b$zie w 2014 roku
w uzgodnieniu z Gl6wnq Dnekcjq DnSg Krsjowych i Autosrad

- znsmy wszystkich b€zdomnych z naszego terenu.

Do p.liu lko Sprrwv ni"itrc i ioforprcic
Burmishz poilformowd, 2e zakonczy+y siQ negocjacje w sprawie roszczeri
- zwlotu gruttt6w Koi.;iolowi Rzymsko-Katolickiemu. Czg3ciowo zwr6-
cimy gnrnty, a czg.ir:iowo grutfy zamienne.
Przewodoiczecy Rady Micjskiej poinformowd, r€:
- otrzlm&l pismo w sprswie utworzenia Klubu Rsdnych PSL,
- kolejna sesja Rady Miejskiej odbdzie sie w dniu 30 grudnia 2013 rolo.

Gl6wnym tematem b€dzie uchwalenie budirctu Miasta i Gminy Ostrze
szow na 2014 rok.

Do o-ltiu llqo Zrkoiczrnic
Przewodniczqcy k6tko podsumowd przebieg obrad s€sji, podziekowal
wszFtkim za udzial w obradach. i zamkn{ obrady )OOflfiII sesji Rady
Miejskiej.

Rada podjgla 12 uchwd.
Rada rozpoczpla obrady o godzinie lF, a zakoiczla o go&inie l3q.

Sckrttrrz
obrrd XXXVIII lcrji Rdy Micjrkicj

Protokolowal


